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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban jelentős visszaesés várható az 
állattenyésztésben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az agrarszektor.hu portálon megjelent „Súlyos gondokról rántották le a leplet a magyar gazdák: ezt
senki sem úszhatja meg„ című cikk az állattenyésztés elsorvadásáról ír:

„Összességében elmondható, hogy az állattartókat a takarmányok és az energia árának emelkedése
érintette a legkomolyabban. Ezeken túl azonban az látható, hogy az állatgyógyászati készítmények,
a  fuvarozás  és  szállítás  árának  emelkedése,  valamint  az  emelkedő  munkabérköltségek  is  egyre
komolyabb  terhet  rónak  a  gazdálkodókra.  Az  ágazat  szereplői  azt  érzik,  hogy  a  következő
időszakban nagyon észnél kell lenniük, és nagyon oda kell figyelniük minden kiadásukra.”

 

Kérdezem Önt:

Valóban jelentős visszaesés várható az állattenyésztésben?

 

Budapest, 2022. február 16.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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